
29^e RALLYE ACROPOLIS

29 MAI / 4 JUIN 1982

CHAMPIONNAT DU MONDE DES RALLYES POUR MARQUES
CHAMPIONNAT DU MONDE DES CONDUCTEURS
CHAMPIONNAT DES RALLYES D' AUTRICHE / BELGIQUE - CHYPRE / FRANCE
PORTUGAL / GRECE

WORLD RALLY CHAMPIONSHIP FOR MAKE
WORLD RALLY CHAMPIONSHIP FOR DRIVERS
RALLY CHAMPIONSHIP OF AUSTRIA / BELGIUM / CYPRUS / FRANCE
PORTUGAL / GREECE



PROGRAMME

TIME TABLE

29	MARS MARCH	OUVERTURE DES ENGAGEMENTS ENTRIES OPEN
29	AVRIL APRIL	DISTRIBUTION DU CARNET D' ITINERAIRE DISTRIBUTION OF THE ROAD BOOK
7	MAI MAY	CLOTURE DES ENGAGEMENTS CLOSING DATE FOR ENTRIES
29	MAI MAY	VERIFICATION DES VOITURES SCRUTINEERING
30	MAI MAY	JOUR LIBRE FREE DAY
31	MAI MAY	DEPART D' ATHENES ATHENS DEPART
3	JUIN JUNE	ARRIVEE A ATHENES ATHENS FINISH
4	JUIN JUNE	DISTRIBUTION DES PRIX / RECEPTION PRIZE AWARDING CEREMONY / RECEPTION

POUR TOUTS
RENSEIGNEMENTS

FOR
INFORMATION



RALLYE ACROPOLIS
AUTOMOBILE ET TOURNING CLUB DE GRECE
ELPA

MESSOGION 2
ATHENES 610 / TELEX 215763 GR.
TELEPHONES : 77 86 902 / 77 91 290 / 77 91 615

1

ATHENES
/ KALAMBAKA
KALAMBAKA
/ LAGONISSI



ITINERAIRE

ITINERARY

31/5/82	DEPART START	1e SECTION 788.98 KM	09.30 H.	EPREUVES DE CLASSEMENT 18 CLASSIFICATION TESTS	352 KM
	ATHENS / KALAMBAKA			ARRET DE NUIT OVERNIGHT HALT	
1/6/82	DEPART START	2e SECTION 756.27 KM	10.00 H.	EPREUVES DE CLASSEMENT 16 CLASSIFICATION TESTS	280 KM
	KALAMBAKA / LAGONISSI			ARRET DE NUIT OVERNIGHT HALT	
2/6/82	DEPART START	3e SECTION 551.82 KM	18.00 H.	EPREUVES DE CLASSEMENT 14 CLASSIFICATION TESTS	192 KM
	LAGONISSI / GYTHION			REGROUPEMENT REGROUPING	
3/6/82	DEPART START	4e SECTION 414.39 KM	07.00 H.	EPREUVES DE CLASSEMENT 9 CLASSIFICATION TESTS	193 KM
	GYTHION / POROS			REGROUPEMENT REGROUPING	
	POROS / ATHENS BY FERRY BOAT				
	ARRIVEE ARRIVAL	PANATHINAIKO STADIO	19.00 H.		

2

LAGONISSI
/ GYTHIO

GYTHIO
/ POROS

POROS
/ ATHENES





AUTOMOBILE AND TOURING
CLUB OF GREECE
2 MESSOGION STREET
ATHENS 610
GREECE



Dear competitors,

Athens, December 5, 1981

As you probably know, the Acropolis Rally will be held again next year from May 29 to June 4, 1982.

Those of you who have participated in past Acropolis Rallies remember the variety of the course, the beautiful scenery, the rugged mountain roads and the dazzling blue of the sea, as well as its competitive challenge.

The main aim of this letter is to familiarise you not only with the itinerary and other details, but especially with the facilities, prizes and awards presented to the winners as well as to those who finish the course.

In addition to the prize and awards for the general classification, groups, classes etc the Organizers, in accordance with a well established tradition, have added the "Acropolis Prize" to the already impressive list. The amount of drachma 200.000 will be equally divided among all crews who finish the Rally and are included in the general classification, whether professional or private entrants, Greeks or foreigners.

The whole Rally organisation will be concentrated in the luxury hotel-bungalow at Lagonissi, some 40 kms from Athens. Each participating crew will be provided with non-transferable free accommodation (double bed bungalow) and meals for seven days (29/5 - 5/6). Of course, if you would like to arrive earlier or leave later you can contact the hotel directly as soon as possible before April 15, 1982 (Hotel Lagonissi - address: P.O.Box 1111 Omonia - Athens - Telex:LATA GR 215661 - Tel.:0299/83911 - 25). For these additional reservations (your free bungalow will be automatically reserved for the above dates as soon as your entry form is received) the organizers have obtained from the Hotel Management reduced rates.

The Overnight Halt in Kalambaka will be at Hotel Divani and each participating crew still in the Rally, is entitled to free accommodation (double-bed room, half board).

Furthermore, the following amounts are offered in drachma to every foreign driver (one per car), who takes the start of the Rally, provided he is not officially FISA graded and is not a member of a factory team, as a contribution towards his traveling, accommodation and other expenses:

- a) Competitors from Austria - Belgium - France - Germany - Holland - Italy - Monaco - Portugal - Scandinavia - Spain - Switzerland - UK : Drs 15,000 (approx. 500 Swiss francs)
- b) Competitors from countries neighbouring Greece: Drs 5,000

These amounts will be paid after the finish of the Rally.

Kindly note that the "Hellenic Mediterranean Lines" offer a 25% rebate on their official tariffs to the participating crews using their car ferry service between Italy and Greece. The transport of any car having been entered for the Rally will be free.

"Karageorgis Lines" offer a 50% rebate on their official tariffs for the transport of any car which has been entered for the Rally and makes use of their car ferry service between Italy and Greece.

Please find attached a bulletin which gives you an outline of the Rally itinerary as well as a reply card.

We spared no effort to make your participation in our Rally as attractive as possible and we hope to welcome you in Athens in May.

Should you have any queries in connection with the Rally, please do not hesitate to write. We shall do our best to provide all the necessary information and advice.

With very best regards

ALEXANDER DARDOUFAS
President
of the Organizing Committee





AUTOMOBILE ET TOURING
CLUB DE GRECE
2, RUE MESSOGION
ATHENES 610
GRECE



Athènes, le 5 Décembre 1981

Cher concurrent,

Comme vous le savez probablement, le Rallye Acropolis aura lieu l'année prochaine du 29 mai au 4 juin 1982.

Ceux d'entre vous qui ont déjà participé à des Rallyes Acropolis, se souviendront certainement de la variété de l'itinéraire, des magnifiques paysages, des tortueuses petites routes de montagne, de la mer étincelante le long des rivages de Grèce, ainsi que de la sportivité de l'épreuve.

L'objet principal de cette lettre est non seulement de vous faire connaître l'itinéraire qui a été choisi cette année ainsi que d'autres détails, mais surtout de vous donner des informations sur les facilités qui seront accordées aux concurrents et sur les prix et coupes qui seront distribués non seulement aux vainqueurs, mais aussi aux concurrents qui termineront la course.

En plus des coupes et des prix attribués pour les résultats au classement général, aux classements par groupes, par classes etc, les Organisateurs, selon une tradition établie, ont ajouté à la liste déjà impressionnante, le "Prix Acropolis" : une somme de Drs 200.000 qui sera partagée également parmi tous les équipages figurant au classement général - professionnels ou amateurs, étrangers ou Grecs.

Tout le Rallye sera concentré, comme l'année passée, à Lagonissi (environ 40 km d'Athènes), dans un Hôtel "Bungalow". Chaque équipage participant au rallye aura droit au logement gratuit (bungalow chambre double) avec repas pour 7 jours c.n.d. du 29 mai au 5 juin. Ce droit est accordé uniquement aux équipages et n'est pas transférable.

Bien entendu, si vous désirez arriver plus tôt ou quitter plus tard, nous vous suggérons de contacter directement la direction de l'hôtel, le plus tôt possible, jusqu'au 15 avril 1982 (Hôtel Lagonissi - Boite postale 1111 Omonia - Athènes - Telex: LATA GR 215661 - Tel.: 0299/ 83911 - 25). Pour ces réservations supplémentaires (votre logement gratuit du bungalow sera automatiquement réservé pour les dates du rallye dès que votre demande d'engagement sera reçue), les Organisateurs ont pu obtenir pour vous des prix réduits.

Chaque équipage participant au rallye et qui sera "dans la course", aura droit au logement gratuit à l'hôtel Divani (chambre double, demi-pension) pendant la nuit d'arrêt à Kalambaka.

En plus, les sommes suivantes seront attribuées, en drachmes, à tout concurrent étranger (un par voiture) pourvu qu'il ait pris part au départ et à condition que ce concurrent ne soit pas classé par la FISA ou membre d'un équipage de constructeurs:

- a) Concurrents venant d'Allemagne - Autriche - Belgique - Espagne - France - Grand-Bretagne - Italie - Monaco - Pays-Bas - Portugal - Suisse - Scandinavie : Drs 15.000 (approx. FS 500)
- b) Concurrents venant des pays limitrophes: Drs 5.000

Ces sommes seront attribuées après l'arrivée de l'épreuve.

Veuillez noter que, à notre demande, le "Hellenic Mediterranean Lines" offre aux équipages du rallye une réduction de 25% sur les tarifs de leur ferry boats reliant l'Italie à la Grèce. Ce même compagnie entreprenne le transport des voitures de la course des concurrents à titre gratuit.

Aussi "Karageorgis Lines" offre une réduction de 50% sur les tarifs de leur ferry boats reliant l'Italie à la Grèce pour le transport des voitures participants au Rallye.

Veuillez trouver, ci-joint, un bulletin donnant, en ligne générale, l'itinéraire de l'épreuve, ainsi qu'une carte-réponse.

Aucun effort n'a été épargné en vue de rendre votre participation à notre Rallye aussi agréable que possible, et nous espérons vous accueillir à Athènes au mois de mai prochain. Si vous avez des questions à poser concernant le rallye, nous vous prions de ne pas hésiter à nous écrire; nous nous ferons un plaisir de vous donner tout renseignement ou conseil nécessaire.

Veuillez recevoir, cher Concurrent, nos salutations les plus cordiales et les sportives.

ALEXANDRE DARDOUFAS

Président

du Comité d'Organisation

PRIX "AMATEUR"

AMATEUR AWARDS

En plus du Classement Général du Rallye un classement parallèle indépendant pour "Amateurs" est prévu. Seront considérés comme pilotes Amateurs: Tous les pilotes non classés par la FISA et qui en plus sont engagés en leur nom individuel.

In addition to the General Classification, a further independant classification will be established for "Amateur Drivers". Shall be considered as "Amateur Drivers": All drivers not graded by the FISA and competing under their own name.

35.000 Drs	Au vainqueur	To the winner
25.000 Drs	Au second	To the second
15.000 Drs	Au troisième	To the third
15.000 Drs	Au vainqueur de chaque Groupe	To the winner of each Group
10.000 Drs	Au vainqueur de chaque classe des Groupes 1-2-3 et 4	To the winner of each Class of Groups 1-2-3 and 4.

Si vous voulez recevoir le Règlement du Rallye, prière retourner cette carte aux Organisateurs, aussitôt que possible.

If you want to receive the Rally Regulations please return this card to the Organizers as soon as possible.



AUTOMOBILE AND TOURING CLUB OF GREECE / ELPA
2, MESSOGION STREET
ATHENS 610 / GREECE
CABLES: AUTOCLUB ATHENS / TELEX: 215763 GR.

DEMANDE DE RENSEIGNEMENTS SUR LE REGLEMENT ET AUTRES INFORMATIONS COMPLEMENTAIRES

REQUEST FOR REGULATIONS AND ADDITIONAL INFORMATION

J'aimerais recevoir le Règlement du 29e Rallye Acropolis, le formulaire d'engagement ainsi que tout autre renseignement relatif, à l'adresse suivante:

I would like you to send the regulations of the 29th Acropolis Rally as well as the entry form and any other information available, to the following address:

NOM	NAME
ADRESSE	ADDRESS
VILLE	CITY
PAYS	COUNTRY

PRIX AWARDS

200.000 Drs	Seront partagées entre tous les concurrents qui auront terminé le Rallye	will be equally divided between all competitors having completed the Rally.
60.000 Drs	Au vainqueur	To the winner
40.000 Drs	Au second	To the second
20.000 Drs	Au troisième	To the third
25.000 Drs	A l' équipage grec le mieux classé	To the best classified Greek crew
10.000 Drs	A l' équipe des Dames la mieux classée (3 équipages au minimum)	To the best classified Ladies' Team (a minimum of 3 cars)







AUTOMOBILE AND TOURING CLUB OF GREECE
2 MESSOGION STREET
ATHENS 610
GREECE



The Acropolis Rally
wishes you Merry Christmas
and a happy and prosperous New Year

*Until next May
Bardouf*



Le Rallye Acropolis
vous souhaite
Joyeux Noël et Bonne Année

*Au revoir en Mai prochain
Bardouf*

